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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2017/18:384 Skyddsjakt på varg

Vargstammen i Gävleborg var vid senaste inventeringen nästan dubbelt så stor 
som länsstyrelsen beslutat. Ändå tycks det i det närmaste omöjligt för 
myndigheten att besluta om såväl skyddsjakt som beståndsreglerad licensjakt 
på varg.

Min fråga till miljöminister Karolina Skog är:

Tänker ministern verka för att regeringen lämnar förslag om att underlätta och 
snabba på processerna kring såväl skyddsjakt som beståndsreglerad licensjakt 
på varg?

………………………………………

Magnus Persson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-04
Besvaras senast
2017-12-13 kl. 12.00


